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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ i,:énylő kérdés!

Dr. Kövér László úr,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló
2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi
rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést
kívánok benyújtani

Benkő Tibor honvédelmi miniszterhez

,,Hány köztisztviselő jelentkezett önkéntes területvédelmi tartalékosnak?"

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A területvédelmi tartalékos rendszer feltöltése meglehetősen nehézkesen haladhat, ha
már a kormányhivatalokat szólítják fel arra, hogy meghatározott számú jelentkezőt
nevezzenek meg az önkéntes területvédelmi tartalékos rendszerbe. Emellett világosan
kiderült, hogy az így .,toborzott" tartalékosokkal, csakúgy, mint az egyenruhába
öltöztetett kormánymegbízottakkal statisztikailag feltöltött rendszer, nem jelent
semmilyen érdemi képességnövekedést a Honvédségben.

Kérem Miniszter urat, válaszoljon a következő kérdésekre:

1. 2017-2018-ban hány fő nyújtotta be hivatalosan jelentkezését önkéntes
területvédelmi tartalékos állományba, akik állami szolgálatban állnak
kormánytisztviselőként, köztisztviselőként, kormánymegbízottként? Hányan
dolgoznak kormányhivatalnál vagy járási hivatalnál, polgármesteri hivatalnál?
Kérem az adatokat megyénkénti és évenkénti bontásban bocsássa
rendelkezésemre.

2. Ugyanebben az időszakban hány fő jelentkezését utasították el, akik állami
szolgálatban állnak kormánytisztviselőként, köztisztviselőként,
kormánymegbízottként? Hányan dolgoznak kormányhivatalnál vagy járási
hivatalnál, polgármesteri hivatalnál?

3. A jelentkezők közül hány személy esett át a szükséges alkalmassági
vizsgálatokon? Közülük hány fő áll állami szolgálatban kormánytisztviselőként,
köztisztviselőként, kormánymegbízottként? Hányan dolgoznak
kormányhivatalnál vagy járási hivatalnál, polgármesteri hivatalnál?



4. Az alkalmasnak bizonyult jelöltek közül hány fő esetében került már sor az
állományba vételre? Közülük hány fő áll állami szolgálatban
kormánytisztviselőként, köztisztviselőként, kormánymegbízottként? Hányan
dolgoznak kormányhivatalnál vagy járási hivatalnál, polgármesteri hivatalnál?

Budapest, 2018. július 16.

Demeter Márta 

(LMP) 


